
 

Muhterem KAVALCI 

E.1.Sınıf Emniyet Müdürü 

• Kendinizi Tanıtır Mısınız: Resmiyette 02.01.1949 yılında dünyaya geldim. Fakat annemin 
anlattığında göre Temmuz ayında Çorumun merkez köylerinden olan, eski ismi 
Araphacı,şu anki ismi Düventi köyünde orak tarlasında dünyaya gelmişim.Sonradan yedi  
yaşlarında iken Amasya ili,Gümüş Hacı Köyü ilçesinin Halaz köyüne taşındık.Orta okulu 
Gümüş Hacı Köy İlçesi ve Merzifon ilçelerinde okudum. Polis Kolejine Merzifon 
ortaokulunu bitirince buradan girdim. 
 

• Polis Koleji ve Akademisi Mezuniyet Tarihi/Devresi: Polis Kolejinden 1968 güz (Eylül) 
döneminde, Polis Akademisini (Enstitüsü) 1971 güz döneminde yani Eylül ayında 
bitirdim. 

 
• Nerelerde Çalıştınız:1971 kura çekiminde Ankara kadrosunda,1976 yılında şark hizmeti 

için Van ilinde,1979 yılında Emniyet Genel Müdürlüğü,1981 yılında İstanbul Emniyet 
Müdürlüğü,1977 yılında ikinci şark için Sivas Emniyet Müdürlüğünde,1999 yılında 
dördüncü yıldız alarak Teftiş Kurulu Başkanlığı Bölge Başkanlığına atandım. 2001 yılında 
kendi isteğimle emekli oldum. Emekli olduktan sonra 2020 yılına kadar bir özel güvenlik 
şirketinde danışman olarak çalıştım. Şu an İstanbul’da yaşıyorum, evliyim, 1973 ve1978 
yılları doğumlu iki oğlum ve bir Erkek İki Kız torunum var. 

 
• Meslekten Bir Anı:1973 yılında Merkez Narkotik Şubede çalışırken Ankara Kolejinden bir 

öğrenciyi esrar maddesi ile alarak şubeye getirdik. Şube Müdürüm Zeki Öter çocuğu 
odasına aldı, bir müddet sonra beni çağırarak evinde de esrar varmış, gidin alın talimatını 
verdi. Eve gittiğimizde karşımıza 40-50 yaşlarında bir bay çıktı. Babası olduğunu, 
kendisinin eski adalet bakanlarından olduğunu belirtti. Evdeki esrar maddesin alıp 



şubeye geldiğimizde şube müdürümüz telefonun ahizesini kapatarak, telefondaki kişinin 
Emniyet Genel Müdürü olduğunu ve fazla konuşmamamızı istedi. Genel Müdürümüze 
olayın %70’ini sansürleyerek anlattım. Ne olduysa ondan sonra oldu, bakanlıklar 
birbirine girdi. Şube Müdürümü, “Muhterem sürgüne hazır ol” dediğinde, Müdürüm “bu 
olaya ben tek başıma gitmedim, bu yakalama talimatı müdürüm tarafından verildiğini 
söylerim”  dedim. Sonunda herhangi bir tayin çıkmadı. 
 

• Dernek/Çağın Polis Dijital Dergisi İçin Önerileriniz: Dernek tabii ki çok iyi oldu, 
meslekteki arkadaşlarımızla haberleşmelerimiz ve bayramlarda bir araya gelerek 
görüşmelerimiz oluyor. Çağın Polis Dergisi hakkında bir yorumum yok. 

 


